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Zápis z jednání 
 
 
 
Jednání Místní komise Rybárny č. 3/2023 
 

Komise Rybárny 

prezence: přítomen A, nepřítomen N, omluven O 25.9.2023 
Olga Horáková - předsedkyně A 
Bohuslav Švanda - místopředseda A 
Marie Prokopová A 
Sylvie Ševčíková A 
Robert Hájek A 
Stanislav Strogan A 
Josef Konvalinka A 
Jan Fuchs A 
Mgr. Edita Buršík Jinková A 
Ing. Zdenka Pecháčková - tajemnice A 

 
Program jednání: 

1) Zahájení 
2) Návrh rozpočtu města na rok 2024 a výhledu rozpočtu do roku 2029 
3) Kontrola úkolů z minulého jednání 
4) Různé  
5) Závěr 

 
 
Ad 1)  
Jednání zahájila předsedkyně komise paní Olga Horáková a seznámila přítomné s programem jednání - 
po odsouhlasení se jím jednání řídilo. 
 
Ad2) 
Komise projednala návrh rozpočtu a doporučuje radě města předložený Návrh rozpočtu města na rok 
2024 a Návrh střednědobého výhledu rozpočtu do roku 2029 přijat bez připomínek 
 
Ad 3) 
2/1/2023/RY – Komise vzala na vědomí odpověď SMM týkající se ohrazení sběrného místa odpadů na 
Moravním nábřeží a neschválila uvolnění finančních prostředků MK k realizaci. Komise požaduje zařadit 
realizaci kontejnerového stání z finančních prostředků města v příštím roce /Výsledek hlasování: Pro: 7, 
Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0/  – SMM: Zvážíme, ohrádku zde nevidíme jako nezbytnost vzhledem 
k velikosti kontejnerového stání a existenci sítí  Ohrádky mají také své nevýhody, jako je již zcela nerušené 
tvoření černé skládky za bariérou apod. Kontejnerové stání je možné také ze strany hřiště odclonit zelenou 
bariérou viz ilustrační obrázek níže – komise vzala na vědomí. 
2/2/2023/RY – Komise se dotazuje, kdy započne výstavba revitalizace hřiště, včetně ochranné sítě a 
laviček (plánovaná realizace v roce 2022) – SMM: V dubnu byl dokončen vyjadřovací proces a v tomto 
roce přistoupíme k realizaci - komise vzala na vědomí. 
2/3/2023/RY – Komise požaduje instalaci stojanu na kola v prostoru u dětského hřiště /Výsledek 
hlasování: Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0/ - SMM: Dva stojany na kola budou instalovány na 
vhodném místě u dětského hřišť - komise vzala na vědomí. 
 
Ad 4) 
3/1/2023/RY – Komise požaduje ohrazení sběrného místa odpadů na Moravním nábřeží – nekotvené 
oplocení na betonových prefabrikátech, zhotovené s odolného recyklátu /Výsledek hlasování: Pro: 9, 
Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0/  – SMM 
 
 

mailto:epodatelna@mesto-uh.cz


Masarykovo náměstí 19 T  +420 572 525 111  IČ 00291471 Č.Ú. 19–1543078319/0800 2/2 

686 01 Uherské Hradiště  E  epodatelna@mesto-uh.cz  DIČ CZ00291471 DS ef2b3c5 

www.mesto-uh.cz 

3/2/2023/RY – Komise požaduje umístění stojanu na sáčky na psí exkrementy u vstupu do Rybáren  
/Výsledek hlasování: Pro: 9, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0/  – SMM  
3/3/2023/RY – Komise navrhuje umístění vánoční výzdoby na Moravní most, coby „vstupní brány do 
města“ /Výsledek hlasování: Pro: 9, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0/  – SMM 
3/4/2023/RY - Komise se dále zabývala bezpečností na komunikacích těch častí, které využívají obyvatele 
Rybáren, konkrétně se jedná o podchod pod Moravním mostem, kde dochází k nebezpečnému střetu 
chodců a cyklistů a upozornění „Cyklisto veď kolo“ považuje za nedostačující. Dále průchod kolem rohu 
restaurace Koruna, žlutočerné pruhy umístěny  na rohu budovy jsou velmi málo viditelné a z jedné strany 
je překrývá plot. Jako rizikový označila komise i světelný přechod, kdy v době dopravní špičky auta při 
výjezdu z ulice Vodní na zelenou šipku přehlíží chodce, kterým naskočí zelená až s časovým posunem – 
komise prosí o vyjádření  - SMM 

 

Ad 5)  
Předsedkyně poděkovala všem přítomným členům za aktivní účast. Jednání ukončeno v 18.00 hod. 

Příští jednání listopad 2023 
 
 
 
 
Zapsala: Zdenka Pecháčková –  tajemnice komise 
 
Ověřila: Olga Horáková – předsedkyně komise 
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